
 

PROTOKÓŁ NR LII 

RADY MIEJSKIEJ W BLACHOWNI 

z dnia 31 sierpnia 2022 roku  

z obrad LII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Blachowni 

przy Placu Wolności nr 2 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
07

, zakończono o godz. 15 
28 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

W sesji uczestniczyło 13 Radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni. 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych.  

3. Uchwała Nr 291/LII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 2022. 

4. Uchwała Nr 292/LII/2022 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na rok 2022. 

5. Uchwała Nr 293/LII/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki 

VAT na drewno opałowe. 

6. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 2022. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki VAT na 

drewno opałowe. 

7. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Streszczenie przebiegu obrad 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady LII Sesji przywitał 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 

obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad: 

 

Ad. 2.1 

Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner złożyła wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 5 punktu: „Podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki VAT na drewno opałowe”. 

 



głosowanie Przewodnicząca Komisji Skarg i Wniosków i Petycji wnioskuje o 

wprowadzenia do porządku obrad po punkcie 5 punktu:Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki 

VAT na drewno opałowe. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:08:58 - 15:09:25 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie wniosek został przyjęty bezwzględną większością ustawowego składu 

Rady. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof nieobecny 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 



13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 2.2. Przyjęcie zmienionego porządek obrad. 

Przewodniczący Rady Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek obrad. 

głosowanie Przyjęcie zmienionego porządek obrad. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:10:27 - 15:10:40 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie zmieniony porządek został przyjęty bezwzględną większością 

ustawowego składu Rady. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof nieobecny 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 



10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radny Jerzy Szkurłat, 

Radny Jacek Rogut i Rady Sebastian Szczepaniak. 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radny Jerzy 

Szkurłat, Radny Jacek Rogut i Rady Sebastian Szczepaniak. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:11:17 - 15:11:29 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie skład komisji został przyjęty jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 



6 Czerwik Krzysztof nieobecny 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na rok 

2022. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały. 

Skarbnik Gminy Edyta Hoppe przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Zwiększamy: 

 subwencję oświatową w kwocie 166 988 są to środki finansowe na zatrudnianie 

nauczycieli oraz podwyżki dla nauczycieli. 

 środki finansowe na pomoc społeczną z przeznaczeniem na korpus 

seniora.(uchwała w tej sprawie była podejmowana w maju). 

 dochody bieżące z funduszu pomocowego dotyczące Ukrainy w kwocie 24 420 zł. 

 dochody z czystego powietrza są to środki rozliczane z kwoty 30 000 zł, którą 

otrzymaliśmy na rozruch stanowiska programu czyste powietrze. 

 dochody bieżące na środki otrzymane, dotyczące transportu publicznego w kwocie 

490 064,10 złoty. 

Zmniejszamy dochody związane z odnawialnymi źródłami energii w kwocie 130 130 

zł. Na tą kwotę składają się kwoty z dotacji, jaką otrzymaliśmy to będzie 97 240 

i wpłaty mieszkańców, którzy mają uiścić na osobne konto 32 890 zł to samo jest 

stronie wydatkowej. Dodatkowo wprowadzamy dwa zadania inwestycyjne dotyczące 

wykonania dokumentacji projektowej budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy 

Cisiańskiej w Cisiu na kwotę 70 000 zł i wykonania dokumentacji projektowej 

budowy sieci wodociągowej w Wyrazowie na kwotę 30 000 zł. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że dochody dotyczące 

odnawialnych źródeł energii zmniejszamy, ponieważ wycofaliśmy się z realizacji 

piecy na pellet za zgodą Urzędu Marszałkowskiego. Zmniejszyliśmy projekt 

nie zmienia to ostatecznej decyzji Urzędu Marszałkowskiego w zakresie realizacji 

projektu. Wskaźniki zostaną spełnione. Nie znaleźliśmy bodajże 9chętnych na piece 

na pellet. Projekt w żadnym zakresie jest niezagrożony. 

Jeśli chodzi o dokumentację projektową na Cisiu jak była podejmowana decyzja 

dotycząca projektowania kanalizacji w Cisiu. Nie udało się znaleźć chętnego na 

posadowienie przepompowni. Dlatego dokumentacja projektowa zakończyła się mniej 

więcej na wysokości ulicy Strażackiej. Jeśli chodzi o ulicę Cisianską w wyniku 

rozmów i negocjacji znalazła się osoba chętna, która wyraziła wstępna zgodę na 



posadowienie przepompowni i w związku z tym podjęliśmy decyzję 

o do projektowaniu dalszej części Cisia, jeśli chodzi o kanalizację. 

Podobna jest sytuacja, jeśli chodzi o Wyrazów zabezpieczone są środki na realizację 

dokumentacji przy ulicy Wyścigowej. Mieszkańcy ulicy Wyścigowej zabiegają od 

dawna o nowy wodociąg i nakładkę asfaltową, której nie można położyć dopóki nie 

będzie wybudowany wodociąg a to wymusza konieczność zaprojektowania. 

 dwóch inwestycji. 

Radny Jacek Rogut zapytał, dlaczego nie został poinformowany, że nie będzie 

realizowany program odnawialnych źródeł energii w zakresie pieców na pellet? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że osoby, które się zapisały 

i podpisały umowy to projekt jest w tym zakresie realizowany. Zmniejszamy liczbę 

piecy, na które nie znaleźliśmy chętnych, mimo wielokrotnie ponawianych na stronie 

internetowej i rozsyłanych informacji. t 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Blachownia na 

rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:20:35 - 15:20:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie Uchwała Nr 291/LII/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Blachownia na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof nieobecny 



7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 

2022. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Uchwała jest konsekwencja podjętych zmian w budżecie Gminy Blachownia. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:23:18 - 15:23:28 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie Uchwała Nr 292/LII/2022 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2022 została podjęta jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof nieobecny 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia stawki 

VAT na drewno opałowe. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytała projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner przedstawiła 

sprawozdanie z przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego i uzasadnienie do 

projektu uchwały (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej obniżenia 

stawki VAT na drewno opałowe. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 sierpnia 2022 r. czas 15:27:56 - 15:28:05 



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie Uchwała Nr 293/LII/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

obniżenia stawki VAT na drewno opałowe została podjęta jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata nieobecna 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof nieobecny 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 7. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni.    

Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad zamknął LII Sesję Rady Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni 

Iwona Gawlik 

                   Paweł Hreczański 


